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Dato:  1/12 - 2023           
Sted: TEAMS 

Referent: 
Leif Ellehammer 

Dagsorden punkt Beslutning 
Deltager 

 
Formand: Henning Lander 
Næstformand: Leif Ellehammer 
Kasserer: Jesper Dahl 
Bestyrelses supplant: Willy Nielsen 
PR: Per Olufsen 
 
 

Velkomst 
 

 Velkomst af Henning 

Økonomi 
 

Vi har 90.000 når vi har betalt justeringen 
af skat og moms. 
 
Vi mangler at få betaling fra mange 
klubber. Omkring 50.000,- Kr. 
 
Til General forsamlingen skal vi have en 
snak om kontingent størrelsen samt 
hvordan det skal afregnes. 
Et beløb for alle klubber eller 0-10 og 11-
20 og 21 og op. 
Så det bliver mere simpelt at opkræve. 
 
Jesper og Villy sørger for at få overblik og 
får ringet rundt. 
 
 
Henning har gennemgået budget ud fra 
2500 betalende gæster. 
 
Hvilket giver et underskud på 97.500,- 
 
I det budget mangler der indtægt fra 
standleje. 
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Standleje sidste år, 107.000,- hvilket giver 
et lille overskud. 
 
Så de 2500 betalende gæster er minimum 
for at få et nul resultat. 
 
Vi undlader det udenlandske anlæg. 
Vi sparer ca. 15.000,- kr. 
 
Tog og Tekno kommer ikke. Det kan også 
give mere salg til de andre. 
 
Måske kan det få flere til at komme. 
Kommer: 
SMT 
???? 
 
Stadig, hvis vi ikke kan genere overskud 
må vi stoppe med udstillingerne. 
 
Vi skal spare på antal af tryksager. 
Vi kan også måske spare på at bringe mad 
og borde, stole ud til klubberne. 
Det giver dog ikke nogen mærkbar 
besparelse. 
 
Kan præmierne laves mindre og 
præmierne til diorama blive mindre? 
 
Vi går fra 3 til 2 haller. 
 
Efteråret 2022 var der standleje på 
108.000,-Kr. 
Men der var kun 1.700 gæster. 
 
Vi dropper radio reklame. 
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Per taler med Kolding Kommune om vi kan 
komme på deres led skærme, og hvad det 
koster. 
 
Plakater i lygtepæle, skal vi have det? 
 
Vi skal nok til at få vores plakat med på de 
sider der hedder hvad sker der i Kolding, 
eller hvad sker der i Syddanmark. Der er 
kun 57 følgere. 
Det sker i Sønderjylland med 3.000 
følgere. 
 
 
Magasinet kan vi reducere fra 4.000 til 
2.000 stk. 
 
Vi undersøger priser på diverse tryksager, 
for at vi få den så billigt som muligt. 
 
4.000 børnebilletter har vi lavet. 
 
Vi skal have lagt flere flyeres ud til 
forhandlerne. 
 
Henning ser til at der kommer nogle over 
til Per. 
Flyeren er 10x21cm 
 
Per sørger for at få lagt nogle flyeres i de 2 
Tyske butikker, så kan vi se om det giver 
besøg af Tyskere. 
   

Tilmelding til ”Modeltog for Alle” 2024 
 

Tilmelding er åbnet og mail er sendt ud til 
klubberne. 
 
Leif får Per til at generer adgang til os. 
Villy og mig, Aage og Per. 
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Planlægning ”Modeltog for Alle” 2024. 
 

 

 

Forplejningen er på plads til udstillingen. 
 
Henning har målt hallerne op også med 
hvor der er stikkontakter. 
 
Jesper fortsætter frem til udstillingen, hvor 
har er ved indgangen. 
 
Vi gennemgik planlægningen, hvem der 
skal gøre hvad. 
 
Per laver Kaffebilletter som vi uddeler i 
deres Kuvert. 
Vandbilletter uddeles efter behov af 
bestyrelsen. 
 
Det forventes at vi har tid til at køre i byen 
og spise aftensmad, evt. på flammen, som 
er nærmest. 
 
Lagerrummet i Børkop opsiges, tømmes og 
vi lejer et nyt rum i Kalundborg. 
 
Det TV vi har, hvad skal vi bruge det til. 
Vi har brugt det til at vise video. 
TV skal lige checkes om hvilke indgange 
der er på det – VGA – HDMI. 
 
Vi finder ud af om vi skal bruge det eller 
købe et nyt, der ikke er et Plasma fjernsyn. 
Det vil være lettere at flytte rundt på. 
Henning husker at tage en PC med der kan 
drive fjernsynet. 
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Hjemmesiden og klubdatabasen Hjemmesiden gik ned i morges, men 
Mikkel fik den hurtigt op at køre. 
 

Markedsføring 
 

 

Modeljernbanens dag. 
 

Vi fik ikke lavet hæfte til dagen. 

Fotokonkurrence. 
 
 
 
 
Tema: 

 

Årets model  

Næste møde Søndag den 28 januar 2024 kl. 1900 på 
teams. 

Eventuelt  

 

 


